
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2023-05-22 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Trelleborgs Brukshundklubb å klubbstugan kl. 18.30– 

20.00 

Närvarande: Marie Bergström, Birthe Wallin, Annette Lundfall, Jimmy Winge, Claes 

Rörstam, Lotta Mårtensson och Michaela Katz. 

Förhinder: Lisa Lindqvist och Emma Ponton 

§  36  Mötets öppnande 

          Ordförande Birthe Wallin hälsade välkommen. Efter en kort presentation av alla 

          närvarande för och av vår nya styrelsemedlem Michaela Katz som var med via Teams,  

          förklarades mötet vara öppnat. 

§  37  Fastställande av dagordning  

          Den föreliggande dagordningen fastställdes efter att punkten Förbättring av norra 

          planen. 

§  38  Föregående mötesprotokoll 

 Föregående mötesprotokoll föregicks och lades med godkännande till handlingarna. 

§  39  Val av justerare 

           Lotta Mårtensson valdes att justera mötesprotokollet. 

§  40  Ekonomisk rapport    Bilaga 1. 

  Kassören Annette föredrog den ekonomiska rapporten. Verksamheten har rullat på med 

  kurser, tävlingar och en stundande utställning. Vad som är belastande för ekonomin är 

  att SBK centralt släpar efter med att fakturera stamboksavgifter, vi har fakturor som är  

  från 2022 men de har inte kommit förrän 2023 och går därmed in i årets räkenskaper. 

           Rapporten lades därefter med godkännande till handlingarna. 

§  41   Inkomna skrivelser 

           Det fanns inga inkomna skrivelser. 



§  42   Nya koder 

           From den 1 juni byts koden på gånggrinden ut och detta kommer kommuniceras ut via 

           SBKs medlemsregister infobladet Medlemsnytt. På TBK:s fb kommer det läggas en  

           uppmaning att kontrollera sina medlemsuppgifter vid uteblivet utskick.  

§  43  Rapporter från grupperna 

          *  Agilitygruppen – klubben ska en officiell tävling i klass 1. 

          *  Webbansvarig – det råder nu sommarlugn på hemsidan vilket blir tydligt då vi går in  

    i sommarvila på såväl kurs som tävling fronten. 

           *  Tävlingsgruppen – klubben hade en välorganiserad rallylydnadstävling som var 

    uppskattad av det tävlande. Kommittén fick jobba hårt för att hitta domare och det  

    fungerade inte riktigt via distriktet med fördelning av tävlingar då det var 3 klubbar i 

    Skåne som hade samma klasser. 

 *  Kurs & Utbildning – det kommer startas en uppsamlingskurs av valp och junior  

     innan sommaruppehållet, vi har en nystart av specialsök och två kurser i agility. Vi  

     har två representanter Birthe och Linnea som ska åka på HUG möte och framföra 

     att det behövs fler rallyinstruktörsutbildningar, gärna i södra Skåne. 

  *  Plan & Stuga  - nu är klippsäsongen igång och det behövs ett klippschema. Vi 

      behöver investera i en eller två vattenspridare för att kunna vattna när vi sått i 

      gräsfrö där fåglarna härjat bland pingborrelarverna. 

§  44      Förbättring av norra planen 

               Skanska hjälper föreningar med förbättringar av deras markunderlag. Föreningen  

               har lagt en förfrågan kring att få hjälp vad anbelangar  

               norra planen och att vi under en stor del av året har översvämning. Vi har blivit  

               tilldelad en kontaktperson som varit ute och kollat av hur vi skulle kunna göra och  

                kunna lägga upp en projektplan. För att detta ska vara genomförbart måste klubben 

                ha en dialog med markägaren och det är där vi befinner oss nu. Så vidare info hur    

               det går kommer. 



              

§  45    Övriga frågor 

            Det väcktes en fråga om att visa upp klubben på någon av kommunens event ex 

            Palmfestivalen, vi diskuterade kring om det kanske var ett stökigt event för vissa 

            hundar men bestämde att hålla frågan vid liv till ett lite mindre evenemang som är  

            bättre för hundarna. 

 §  46    Nästa möte 

             Nästa styrelsemöte är den 22 augusti 18.30. 

§   47    Mötets avslutande 

             Ordförande Birthe tackade för visat intresse för klarande mötet var avslutat. 
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